
R Stockholms V stad Skarpnäcks stadsdelsförvaltning Sida 1 (1) 

Handläggare 
Maria Haskas 
Telefon: 08-508 15 087 

Till 
Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
2019-11-14 

§18 

Anmälan av protokoll och minnesanteckningar 

Minnesanteckningar från Skarpnäcks Nr1 
näringslivsråd 
2019-10-03 

Förvaltningsgruppens protokoll Nr2 
2019-11-07 

Dukas 



B Stockholms V stad 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
Stadsdelsdirektörens stab 

Björkhagsplan 6 
Box 5117 
121 17 Johanneshov 
Telefon 08-50815450 
inger.bogne@stockholm.se 
stockholm se 

Skarpnäcks stadsdelsförvaltning 
Stadsdelsdirektörens stab 

Minnesanteckningar 

Sida 1 (2) 
2019-10-04 

Minnesanteckningar från möte med Skarpnäcks 
näringslivsråd 2019-10-03 

Närvarande: Birgitta Larsson, ordf. Kärrtorps företagsförening 
Tony Olausson, Coop Skarpnäck 
Danny Lundblad, ICA Skarpnäck 
Hans-Olov Blom, trafikkontoret 
Lasse Lindblad, Svenska Bostäder 
Joel Ström, Stockholmshem 
Maryanne Vardy, Stockholmshem 
Ewa Larsson, ordförande i stadsdelsnämnden 
Tina Kratz, v. ordförande i stadsdelsnämnden 
Monica Lövström, ledamot i stadsdelsnämnden 
Billy Östh, ledamot i stadsdelsnämnden 
Jessica Sjönell, ledamot i stadsdelsnämnden 
Magnus Thulin, stadsledningskontoret 
Evrim Erdal, stadsledningskontoret 
Karin Billow, stadsdelsförvaltningen 
Inger Bogne, stadsdelsförvaltningen 

Karin Billow hälsade alla välkomna till mötet och en 
presentationsrunda genomfördes. 

Presentation av stadens strategiska arbete med näringslivsfrågor 
och förslag till näringslivspolicy 
Magnus Thulin inledde med att informera om stadens strategiska 
näringslivsarbete, mål, nuläge och önskat läge och uppdrag. 
Evrim Erdal presenterades därefter det förslag till näringslivspolicy 
som nu är ute på remiss. Näringslivspolicyn ska lägga fast stadens 
övergripande inriktning, definiera ansvarsområden och ge en tydlig 
vägledning och lägga grund för ökad insikt hos stadens medarbetare 
om näringslivets betydelse. Fyra fokusområden har definierats. 
Därefter gavs möjlighet till att ställa frågor. 
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Frågor och synpunkter från företagsföreningar/företagare 
Danny Lundblad informerade om sitt företag med 20 anställda och 
50-60 praktikanter årligen, samarbeten och sponsring av lokala 
evenemang och en vilja att vara en del av lokalsamhället. Han 
efterlyser tydligare kontaktvägar t.ex. när det gäller klotter. 
Tony Olausson tog upp att problemet med snatterier och 
ordningsstörning kvarstår. Han efterfrågade hur de lokala 
ordningsvakterna kommer att fungera och med vilket mandat. 
Förvaltningen tar med sig frågan och återkommer med information. 

Nästa möte 
Nästa möte bokades inte vid mötet. Förvaltningen återkommer med 
datum. 

Vid anteckningarna: 
Inger Bogne 

Minnesanteckningar från möte med 
Skarpnäcks näringslivs råd 2019-10-03 


